
Zn: KRG.0012.4.2023

Protokół Nr 4Da23

ze wspólnego wyjazdowego posiedzenia Komisji Rady Gminy
odbytego w dniach 29,30 września i l października f023 roku

Ad pkt 1.

W dniu f9 wrzeŚnia posiedzenię otworzyŁ Przewodnicz4cy Rady Gminy
Piotr Gonerka i na wstępie powitał członków poszczególnych Komisji.
Stwierdził, Że na stan 15 członków Komisji zgodnie z listą obecności
w posiedzęniu bierzę udziat 11 członków, co stanowi quorum do podejmowania
prawomocnych decyĄi.
W obradach nie brali udziatu radny Robert Doniecki, radny Jan Rutowicz, rudny
Jarosław Kaczmarck, radna Maryla Domańska.

Lista obecności stanowi załączniknr 1 do protokołu.

Następnie Przewodn iczący Komisj i powitał :
. Wójta Gminy Henryka Koniecznego,
- Z-cę Wójta Krzysztofa Bajora,
. Skarbnik Gminy Annę Wajnberger,
- Inspektora ds. obstugi rady Dorotę Anioł'
. Kierownik Gminnej Biblioteki Publicznej, Mariannę Gt4bała,
- Inspektora ds. księgowości budzetowej Bogumiłę ostrowską,
- Inspektora ds. gospodarki gruntami Jacka Stachurskiego,
- SoĘsa wsi Skómicę Tadeusza Pytlosa,
. SoĘsa wsi Sułków Annę Dylewską,
- Sołtysa wsi Czermno Irenę Sarleja,
- SoĘsa wsi Pląskowice KrysĘnę ostrowską,
- SoĘsa r,vsi Stanisławów Alinę Auguścik,
. kierowcę autobusu. ZbigniewaZganiacza.

Lista obecnoŚci stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.



Ad pkt 2.

Po sprawdzeniu listy obecności wyruSzono do Centralnego ośrodka
Sportu we Władysławowię. Po przybyciu zwiedzana, a następnie udano się
na zabnłaterowanię i nocles.

Ad pkt. 3

w CoS o godzinie 18.00 przystąpiono do kontynuacji posiedzenia.
Prowadzący Przewodniczący Rady Gminy Piotr Gonerka poinformował, Że
wfaz z zaproszeniami uczęstnicy posiedzenia otrzymali proponowany porządek
posiedzenia, w rwi4zkuztym nvrócit się o zgłaszanie zmian do tego porządku.
Zaproponował, Żeby Z proponowanęgo porządku znieśc pkt. 7 doĘczący
sprawozdań Z działalności szkół, ponieważ w posiedzeniu nie uczestniczą
dyrektorry szkół. Nikt nie zgłaszat innych zmian, wobec powyzszego porządek
zo stał. pr Zyj ęty j edno gło śnie w następuj ą cy m br zmieniu :

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.
f . Wyjazd do Centralnego ośrodka Sportu we Władysławowie.
3. Prryjęcie porządku posiedzenia.
4. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzeniaKomisji Rady Gminy

z dnia24 sierpnia fAf3 r.
5. Informacja o sytuacji finansowej Gminy Fałków zal pótrocze 2023 r.
6. Informacja na tęmat działalnoŚci Gminnej Biblioteki Publicznej w

Fałkowie zal połrocze 2af3 r.
7. Sprawozdanię z działalności Publicznej Szkoły Podstawowej im. St.

Zeromskiego w Fałkowie i Publicznej Szkoty Podstawowej im. H.
Sienkiewicza w Częrmnie za rok szkolny 2a22D023.

8. ..Informacja w sprawie komunalizacji.
9. ocena rea|izacji inwestycji prowadzonych ptzez gminę.
10. omówienie materiałÓw na najb|iŻsz4 sesję.
11. Wolne wnioski i zapytania' Sprawy róinę.
12. Zwiędzanie CoS jako prrykładu dobrych praktyk gmin.
13. Zwiedzanie E,uropejskiego Cęntrum Solidarności w Gdańsku.
14. Wyjazd do Fałkowa
15. Zakonczenie posiedzenia.



Ad pkt 4.

Przystqpiono do przyjęcia
posiedzenia komisji.
Do protokołu Nr 3lfan z dnia 24
uwag i zastat przyjęty jednogtośnie.

Ad pkt 5.

protokołu z poprzedniego wspólnego

sierpnia cztonkowie Komisji nie wnosili

W tym punkcie prowadzenie Komisji przejął Przęwodniczący Komisji
Rewiryjnej Grzegorz Baran i udzielił głosu Skarbnik Gminy pani Annie
Wajnberger, która przedstawiła informację o sytuacji finansowej Gminy
Fałków zal pókocze 20f3 r. Informacja stanowi załącznik nr 3.

Ad pkt 6.

w tym punkcie prowadzenie ptzejął Przęwodniczący Komisji
obywatelskiej Bogusław Bartos udzielając głosu kierownik Gminnej Biblioteki
Publicznej w Fałkowie pani Mariannie Głąbała. Pani Kięrownik przedstawiła
informację o pracy Gminnej Biblioteki Publicznej w Fałkowie i Rlii
bibliotecznej w Czermnie za I pótrocze Zan roku. Informacja stanowi
załącznik nr 4.

Ad pkt 7.

Punkt zdjęto z obrad.

Ad pkt 8.

, W tym punkcie prowadzenie obrad przej$ Przewodniczący Rady Gminy
Piotr Gonerka i udzielił głosu inspektorowi Jackowi Stachurskiemu, l<tóry
przedstawił informację o planowanej komunalizacji dróg na terenie Gminy
Fałków. Informacja stanowi za|ączni|k nr 5.

Ad pkt 9.
Następnie Z.ca wójt Krzysztof Bajor omówił kontynuowane inwestycje

na terenie Gminy Fałków. Zgodnie z planem przebiega budowa przedszkola
w Fałkowie. Kończy się budowa dróg w miejscowoŚci Stomorgi, oraz ulica
Fałkowska w olszamowicach. Na ukończeniu Są prace zwiqzane
z infrastrukturą drogową i oŚwietleniową w SkÓrnicach. T.waja prace przy
montowaniu siłowni zewnętrznej i placu zabaw w Skórnicach. Zakańczenie prac
zgodnie z zawaftą umow4 z wykonawcą nast4pi do końca listopada br.
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Ad pkt 10.

W najbliŹSzym czasie nie planuje się sesji, nie było zagadnien w tym temacię.

Ad pkt 11.

Wolne wnioski były przedstawiane przy realizacji wcześniej szychpunktów.

Ad pkt 12,!3'14 - realizowano wlg planowanego porządku.

Ad pkt 15.

W zwi4zku Zę zrea|izowaniem porz4dku wspólnego wyjazdowego
posiedzenia o godzinię 21.00 w dniu 0I puŹdzięrnika fan roku w Fałkowie
PrzewodnrcZqcy Rady Gminy Piotr Gonerka podziękował wszystkim za udział'
i zarrlr'nqł po s i e dzeni e.

Na tym protokót zakończono.

Protokółowała:
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